
 

Årsmelding 2022 Rådet for  mennesker med nedsatt 

funksjonsevne  

 

Rådet har hatt  fire møter ( 10/2,9/6,23/8 og 21/9) 

På disse møtene har vi tatt for oss:  

Diplom , som er opprettet i fra Rådet. Skal deles ut hvert år til en eller 

organisasjon/gruppe  som fyller kriteriene til den. Den deles ut i 

november måned. Det er kunstner Lynn Hege Røyne Myrvang som 

står for designet og rådet har laget kriteriene.  

Vi har hatt besøk av ergoterapeut og kommunalsjefen .Vi har gitt 

innspill til budsjett i forhold til ergoterapi stilling og til 

demenskontakt ( demenskontakt team)  

Vi har vært i sammen med Eldre rådet og hatt samarbeid om  , Tema 

dag Livsglede, budsjett  innspill ( demensplan, demenskontakt, 

demensteam, ergoterapi) 

Vi har fått hjelp i fra medlem i helse og omsorgskomiteen med info 

og behandling opp mot budsjett, hvordan gangen er i dette og 



hvordan Rådet kan komme med innspill til kommunen sitt budsjett 

planlegging.  

En av våres repsentanter i Rådet har vært på diverse møter/ 

seminarer gjennom året. ( felles møte på VLMS, Høresentral Gjøvik, 

NGLMS på SIG) 

Og en til i rådet har vært på  CPAP 2022( samle helsepersonell 

/pedagoger som har lang og bred erfaring med mennesker med 

nedsatt funskjonsnedsettelse) 

16/11-22, ble Diplomen i fra Rådet delt ut til Arbeid og  

Aktivitetssenteret ( Skogprodukter) . Det var Jarle Os som sende inn 

forslag som selv er bruker av stedet. Ordfører og kunstner var med 

oss, sammen med avisa Valdresen.  

 

Heggenes 28.12.22 

Anne Bråthen  

 

 


